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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Αθήνα, 2 Απριλίου 2025 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας, κ. Σπυρίδωνα – Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα: «Αναγκαιότητα άμεσης πρόσληψης μόνιμου ιατρού στο Ειδικό 

Περιφερειακό Ιατρείο (Ε.Π.Ι.) στο χώρο της Κεντρικής Αγοράς 

Θεσσαλονίκης» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Με τη με αριθ. πρωτ. Γ1α/Γ.Π. οικ.27599/10-04-2019 Απόφαση του Υπουργού 

Υγείας αποφασίσθηκε η “έγκριση από άποψη σκοπιμότητας της ίδρυσης και 

λειτουργίας Ειδικού Περιφερειακού Ιατρείου (Ε.Π.Ι.) στις εγκαταστάσεις της Κεντρικής 

Αγοράς Θεσσαλονίκης ΑΕ (ΚΑΘ-ΑΕ), ως αποκεντρωμένης μονάδας του Κέντρου Υγείας 

Ευόσμου, αρμοδιότητας της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας, το οποίο θα 

καλύπτει τις ανάγκες των εργαζομένων και των συναλλασσόμενων σε αυτή πολιτών, 

σε υπηρεσίες πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας.”  

Στο πλαίσιο της Απόφασης αυτής και εν αναμονή της έκδοσης της σχετικής 

Κ.Υ.Α. για τη λειτουργία μόνιμου ιατρείου, αποσπάστηκαν από το Κέντρο Υγείας 

Ευόσμου δύο ιατροί, οι οποίοι προσέφεραν τις υπηρεσίες τους εναλλάξ, αρχικά 

τέσσερις (4) ημέρες μηνιαίως και ήδη, δυστυχώς, δύο (2) μόνον ημέρες μηνιαίως, σε 

ειδικά διαμορφωμένο χώρο για λειτουργία ιατρείου στο χώρο της Κεντρικής Αγοράς, 

όπως σας ενημέρωσε σχετικά και ο Σύνδεσμος Εμπόρων Κεντρικής Λαχαναγοράς 

Θεσσαλονίκης με την υπ. αριθμ. 16367/23.10.2024 επιστολή τους. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4450

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/4/2025
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Στην συνέχεια με την ΚΥΑ Γ1α/Γ.Π.1931/17-01-2022 των Υπουργών 

Οικονομικών, Ανάπτυξης και Επενδύσεων, Υγείας και Εσωτερικών αποφασίστηκε η 

“Σύσταση Ειδικού Περιφερειακού Ιατρείου (Ε.Π.Ι.) με έδρα τις εγκαταστάσεις της 

Κεντρικής Αγοράς Θεσσαλονίκης Α.Ε. (ΚΑΘ-ΑΕ), στον Δήμο Αμπελοκήπων – Μενεμένης 

της Περιφερειακής Ενότητας Θεσσαλονίκης, ως αποκεντρωμένης μονάδας του 

Κέντρου Υγείας Ευόσμου, αρμοδιότητας της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας 

Μακεδονίας, το οποίο θα καλύπτει τις ανάγκες των εργαζομένων και των 

συναλλασσόμενων σε αυτή πολιτών, σε υπηρεσίες πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας”. 

 

Παρόλες  

Α. τις εγκριτικές αποφάσεις,  

Β. την συνομολογούμενη αναγκαιότητα άμεσης λειτουργίας του Ειδικού 

Περιφερειακού Ιατρείου στο χώρο της Κεντρικής Αγοράς Θεσσαλονίκης και  

Γ. τις επιστολές που απέστειλε επανειλημμένως ο Σύλλογος Εμπόρων 

Κεντρικής Λαχαναγοράς Θεσσαλονίκης προς το Υπουργείο Υγείας και την 3η Υ.Π.Ε. (αρ. 

πρωτ. 14462/28.06.2021, αρ. πρωτ. 14928/23.03.2022, αρ. πρωτ. 15315/02.12.2022,  

αρ. πρωτ. 15676/19.07.2023, αρ. πρωτ. 16367/23.10.2024),  

 

ακόμη δεν έχει προσληφθεί μόνιμος ιατρός, ώστε να λειτουργεί το ιατρείο σε 

καθημερινή και μόνιμη βάση, με αποτέλεσμα να διακινδυνεύει η ζωή τόσων 

ανθρώπων, που εργάζονται εκεί ή που συναλλάσσονται καθημερινά. 

Σημειώνουμε ότι στο χώρο της Κεντρικής Αγοράς Θεσσαλονίκης, βρίσκονται 

καθημερινά περίπου 5.000 άνθρωποι, (εργαζόμενοι, επισκέπτες και 

συναλλασσόμενοι) και στο παρελθόν έχει χάσει τη ζωή του συνάνθρωπός μας λόγω 

έλλειψης ιατρού και παροχής άμεσης ιατρικής βοήθειας. Η υγεία όλων αυτών των 

ανθρώπων δεν διασφαλίζεται και διατρέχουν καθημερινό κίνδυνο. 
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Με δεδομένα τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1) Πού οφείλεται η αδικαιολόγητη πολυετής καθυστέρηση στην πρόσληψη 

μόνιμου ιατρού για τις ανάγκες των εργαζομένων και επισκεπτών στην 

Κεντρική Αγορά Θεσσαλονίκης;  

2) Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα πρόσληψης μόνιμου ιατρού, ώστε να 

λειτουργήσει επιτέλους το Ειδικό Περιφερειακό Ιατρείο εντός της Κεντρικής 

Αγοράς Θεσσαλονίκης; 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης 

Αλέξανδρος Αυλωνίτης 

Βουλευτής Κερκύρας 

Γιώτα Πούλου 

Βουλευτής Βοιωτίας 

Θεοδώρα Τζάκρη 

Βουλευτής Πέλλας 

Ραλλία Χρηστίδου 

Βουλευτής Β3 Τομέα Αττικής 

 

 

 




